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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztosít a kormány forrást a pécsi Karolina-külfejtés 
tájrendezési munkálatainak mielőbbi elvégzéséhez?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban több alkalommal  fordultam Önhöz kérdésekkel  a  Pécsen található  hatalmas tájseb,  a
Karolina-külfejtés tájrendezési és rekultivációs munkálataival kapcsolatban.

A területen jelenleg a munkálatok I. üteme zajlik, melynek keretein belül 2018-tól 2022-ig a Pannon
Hőerőmű Zrt. (továbbiakban PH Zrt.) önállóan, saját forrásból végzi a munkálatokat.

Korábban  a  központi  költségvetésben  volt  egy  elkülönített  tétel,  amit  a  kormány  a  Karolina-
külfejtés tájrendezésére szánt, ez a tétel azonban már évek óta nem található meg a költségvetésben.

Folyamatosan tartom a kapcsolatot a helyi lakossággal és civil szervezetekkel, akik mind abban
érdekeltek,  hogy  a  jelenleg  is  zajló  tájrendezés  –  ami  egyébként  a  kiporzást  figyelembe  véve
jelentős környezetterheléssel jár – mielőbb a végéhez érhessen.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Miért nem végez párhuzamosan munkát a mielőbbi rekultiváció érdekében az állam?
• Miért vonták el az erre szánt forrásokat?
• Hajlandó-e a kormány a központi költségvetésből forrást biztosítani annak érdekében, hogy 

a munkálatok mielőbb befejeződhessenek?
• Tisztában vannak-e a lassú rekultivációs folyamat kockázataival (kiporzás, földmozgás), 

milyen pontos elemzéseik vannak ezzel kapcsolatban?
• A súlyos károkat okozó földmozgások lehetőségét milyennek ítélik?
• Van információjuk arról, hogy milyen stádiumban vannak jelenleg a fent említett I. ütem 

munkálatai?
• Érkezett a PH Zrt. részéről olyan kérés a kormány felé, amelyben költségvetési forrást vagy 



 
egyéb támogatást kérnek?

Várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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